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Protokół Nr XXV/22 

z obrad XXV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XXV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się                             

2 grudnia 2022 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 

w Suwałkach. 

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Marek Dziatkowski. Obrady rozpoczęły się o godz. 1300. 

 

Ad. 1.     

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otworzył obrady XXV sesji Rady Powiatu  

w Suwałkach. 

Przewodniczący Rady uprzejmie poinformował, że obrady sesji Rady 

Powiatu w Suwałkach są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady powitał Szanownych Radnych obecnych                        

na dzisiejszych obradach oraz zaproszonych gości, Naczelników Wydziałów  

(Lista zaproszonych Gości na obrady XXV sesji Rady Powiatu w Suwałkach               

w dniu 2 grudnia 2022 r.  – załącznik nr 1). 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (Lista obecności 

Radnych na obradach XXV sesji Rady Powiatu w Suwałkach w dniu 2 grudnia 

2022 r.  – załącznik nr 2) stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 Radnych,  

co stanowi quorum, przy którym Rada Powiatu może podejmować prawomocne 

uchwały. 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 1 i przystąpił do realizacji punktu             

2 porządku obrad.  

 

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 2 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Państwo Radni otrzymali porządek 

obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
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5. Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań powiatu realizowanych w roku 2022 w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                  

na 2022 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata                       

2022 – 2027. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji                     

Finansowo – Gospodarczej na 2023 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Polityki 

Społecznej na 2023 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej  na 2023 rok.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu                          

w Suwałkach na 2023 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

suwalskiego na 2023 rok. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2023 – 2027. 

16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Zamknięcie obrad.    

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

 Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad za pomocą 

urządzenia do głosowania: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało    - 15 Radnych 

 przeciwko        - 0     

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 2 i przystąpił do realizacji punktu               

3 porządku obrad sesji. 
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Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XXIV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 3 porządku obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony w Biurze 

Rady Powiatu do wglądu od dnia 28 listopada br. Dodał, że do dnia dzisiejszego             

nie wniesiono do niego uwag. Przewodniczący Rady przekazał,                                  

że przystępujemy do głosowania.  

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XXIV Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem porządku głosowało    - 15 Radnych 

przeciwko        - 0  

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Protokół z obrad XXIV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 4                 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 3 i przystąpił do realizacji punktu               

4 porządku obrad sesji. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 4 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń                      

w dniach: 27 października, 10 listopada, 22 oraz 24 listopada 2022 r.  Państwo 

Radni otrzymali wraz z materiałami. Zapytał, czy są uwagi, pytania do 

przedłożonego sprawozdania.   

 

Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń  w dniach: 27 października, 

10 listopada, 22 oraz 24 listopada 2022 r. za pomocą urządzenia                               

do głosowania: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało            - 15 Radnych 

przeciwko                 - 0  
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wstrzymało się od głosu               - 0  

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym z ww. posiedzeń  zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 

5). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Zarząd Powiatu poza posiedzeniami 

wymienionymi wyżej rozpoczął również posiedzenie w dniu dzisiejszym. 

Jednakże z uwagi na obrady sesji przerwał spotkanie. Sprawozdanie z tego 

posiedzenia Zarządu Państwo Radni otrzymają  z kolejnymi materiałami. 

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 4 i przystąpił do realizacji punktu               

5 porządku obrad sesji. 

 

Ad.5. 

Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 5 porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady przekazał, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

interpelacja ani też zapytanie radnego.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy w tej chwili chciałby ktoś z Państwa 

Radnych złożyć interpelację, czy też zapytanie. 

Interpelacji i zapytań nie złożono.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 i przystąpił do realizacji punktu               

6 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

zadań powiatu realizowanych w roku 2022 w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 6 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Dodał, że projekt 

uchwały opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą oraz 

Komisję Polityki Społecznej w dniu 30 listopada br. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 
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pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 7). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 8). 

 Przewodniczący Rady przekazał, że Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób 

Niepełnosprawnych przy Staroście Suwalskim uchwałą nr 4/2022 z dnia                  

1 grudnia 2022 roku również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań powiatu 

realizowanych w roku 2022 w ramach środków finansowych Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (uchwała nr 4/2022 

Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych przy Staroście 

Suwalskim z dnia 1 grudnia 2022 r. – załącznik Nr 9). 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych w roku 2022                  

w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXV/173/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia 

2022 r. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań powiatu realizowanych 

w roku 2022 w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 10). Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 11 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 6 i przystąpił do realizacji punktu               

7 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości.  
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Przewodniczący Rady otworzył punkt 7 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami. Dodał, że projekt 

uchwały opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą w dniu               

30 listopada br. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 12). 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości za pomocą urządzenia 

do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXV/174/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia 

2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 13). Imienny wykaz głosowań 

Radnych stanowi załącznik Nr 14 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 7 i przystąpił do realizacji punktu               

8 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                    

na 2022 r. 

  

Przewodniczący Rady otworzył punkt 8 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami.  
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Przewodniczący Rady przekazał, że projekt uchwały opiniowany był 

przez Komisję Finansowo – Gospodarczą oraz Komisję Polityki Społecznej                

w dniu 30 listopada br. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 15). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 16). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2022 r. za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu             -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXV/175/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia  

2022 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 r. została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 17). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 18 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 8 i przystąpił do realizacji punktu               

9 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 9.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata                    

2022 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 9 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami.  



8 
 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt uchwały opiniowany był 

przez Komisję Finansowo – Gospodarczą oraz Komisję Polityki Społecznej                

w dniu 30 listopada br. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 19). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 20). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2022 – 2027 za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXV/176/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 30 listopada  

2022 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2022 – 2027 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 21). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 22 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 9 i przystąpił do realizacji punktu               

10 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 10.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji                     

Finansowo – Gospodarczej na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 10 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Komisja Finansowo – Gospodarcza 

na posiedzeniu w dniu 25 października br. opracowała  plan pracy Komisji                        
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na 2023 rok oraz przygotowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  planu 

pracy  Komisji Finansowo – Gospodarczej na 2023 rok. Dodał, że projekt 

powyższej uchwały oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali   

wraz z materiałami. Zarząd Powiatu zaopiniował pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

planu pracy Komisji Finansowo – Gospodarczej na 2023 rok za pomocą 

urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXV/177/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia  

2022 r. w sprawie planu pracy Komisji Finansowo – Gospodarczej na 2023 rok 

została podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 23). Imienny wykaz głosowań 

Radnych stanowi załącznik Nr 24 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 10 i przystąpił do realizacji punktu               

11 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 11.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Polityki 

Społecznej na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 11 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Komisja Polityki Społecznej                     

na posiedzeniu w dniu 25 października br. opracowała  plan pracy Komisji                        

na 2023 rok oraz przygotowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  planu 

pracy  Komisji Polityki Społecznej na 2023 rok. Dodał, że projekt powyższej 

uchwały oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali   

wraz z materiałami. Zarząd Powiatu zaopiniował pozytywnie przedłożony 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  
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Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

planu pracy Komisji Polityki Społecznej na 2023 rok za pomocą urządzenia                

do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXV/178/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia  

2022 r. w sprawie planu pracy Komisji Polityki Społecznej na 2023 rok została 

podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 25). Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik Nr 26 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 11 i przystąpił do realizacji punktu               

12 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 12.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej  na 2023 rok.  

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 12 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu        

w dniu 25 października br. opracowała plan kontroli Komisji na 2023 rok oraz 

przygotowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie  planu kontroli  Komisji 

Rewizyjnej na 2023 rok. Dodał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Zarząd Powiatu 

zaopiniował pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „Panie Przewodniczący, ja 

przepraszam, że tego nie zgłosiłem na Komisji, ale dopiero przyszło mi to do 

głowy, żeby przewidzieć w planie pracy Komisji Rewizyjnej wyjazd do Nowej 

Pawłówki do naszego Domu Dziecka. Uzasadniam to tym, że tam właśnie 

mamy nową Panią Dyrektor i dobrze by było zobaczyć, jak sobie radzi                          

i ewentualnie może jakoś pomóc Pani Dyrektor, jakby miała jakieś problemy. 

Dziękuję”.  

Przewodniczący Rady przekazał: „myślę, że to nie będzie problemu, żeby 

tą prośbę tutaj dołączyć do planu pracy Komisji”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo, tutaj chciałbym usprawiedliwić Panią Dyrektor, dzisiaj jest 

nieobecna, ważne powody zatrzymały, usprawiedliwiała się, że nie może. 

Natomiast bardzo dobrze by było, żeby Komisja Rewizyjna tam podjechała, 

zobaczyła. Tam była termomodernizacja budynku, spore koszty zostały 
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poniesione inwestycyjne, fotowoltaika zainstalowana, pompy ciepła. Teraz 

dodatkowo jeszcze wygospodarowaliśmy środki na remont tego tam tarasu 

takiego, bo tam ciągle zalewało, to umknęło, nie było tego w projekcie, 

siedemdziesiąt tysięcy i to właśnie jest wykonywane. Także jak najbardziej 

zapraszamy do Domu Dziecka”. 

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „Pani Przewodnicząca niech 

ustali kiedy wyjazd”.  

Radna Irena Gryszkiewicz przekazała: „po prostu może po sesji 

zbierzemy się i ustalimy”. 

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „myślę, że na kolejnym 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej ustalimy sobie”. 

 Przewodniczący Rady przekazał: „myślę, że to zostanie ustalone, tak Pani 

Przewodnicząca? Na kolejnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej ustalicie ten 

punkt, dobrze?  

 

Innych pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej  na 2023 rok za pomocą urządzenia                

do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXV/179/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia  

2022 r. w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2023 rok została 

podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 27). Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik Nr 28 do protokołu.  

Przewodniczący Rady zamknął punkt 12 i przystąpił do realizacji punktu               

13 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 13.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu                 

w Suwałkach na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 13 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że przygotowany został plan pracy Rady 

Powiatu w Suwałkach na 2023 rok. Plan ten obejmuje zadania Rady Powiatu 

wynikające z przepisów prawa. Jeżeli zaistnieje taka potrzeba rada powiatu 

może w każdym czasie dokonać zmian i uzupełnień  w planie pracy. Dodał, że 

Państwo Radni powyższy projekt uchwały otrzymali wraz z materiałami.  



12 
 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały 

opiniowany był przez Komisję Finansowo – Gospodarczą oraz Komisję Polityki 

Społecznej w dniu 30 listopada br. Bardzo proszę Przewodniczących Komisji               

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 29). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 30). 

Przewodniczący Rady dodał, że Zarząd Powiatu również zaopiniował 

pozytywnie przedłożony projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania, uwagi do przedłożonego 

projektu uchwały.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

planu pracy Rady Powiatu  w Suwałkach na 2023 rok za pomocą urządzenia                

do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu                      -  0 Radnych 

 

Uchwała Nr XXV/180/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia  

2022 r. w sprawie planu pracy Rady Powiatu  w Suwałkach na 2023 rok została 

podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 31). Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik Nr 32 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 13 i przystąpił do realizacji punktu               

14 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 14.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

suwalskiego na 2023 rok. 
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Przewodniczący Rady otworzył punkt 14 porządku obrad sesji. 

   

Przewodniczący Rady przekazał, że Zarząd Powiatu w Suwałkach w dniu 

14 listopada 2022 r. przedłożył Radzie Powiatu w Suwałkach projekt budżetu 

powiatu na 2023 rok, który został Państwu Radnym przekazany. Projekt budżetu 

powiatu na 2023 rok opiniowany był przez Komisję Finansowo - Gospodarczą, 

Komisję Polityki Społecznej oraz Komisję Rewizyjną w dniu 30 listopada br. 

Dodał, że w dniu 25 listopada br. wpłynęła opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Powiatu  w Suwałkach na 2023 r. oraz możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu (kserokopia uchwały nr RIO.II-00310-6/2022 z dn. 25.11.2022 r. 

stanowi załącznik Nr 33). Powyższa opinia została Państwu Radnym 

przekazana na posiedzeniach Komisji.  

Również Komisja Bezpieczeństwa i Porządku przedłożyła do 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Suwałkach uchwałę z dnia 28 listopada 

2022 r.  opiniującą pozytywnie projekt budżetu powiatu suwalskiego na 2023 

rok w zakresie zagrożeń porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli,               

w której nie wnosi uwag do projektu budżetu (pismo znak: ORG.5511.7.2022              

z dn. 28.11.2022 r. - załącznik Nr 34).  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych 

Rady Powiatu w Suwałkach. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała 

Komisji stanowi załącznik Nr 35). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała 

Komisji stanowi załącznik Nr 36). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Suwałkach o przedstawienie ostatecznej opinii Komisji                       

w sprawie projektu budżetu powiatu na 2023 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Irena Gryszkiewicz poinformowała, 

iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. zaopiniowała pozytywnie 

przedłożony projekt budżetu Powiatu Suwalskiego na 2023 roku (uchwała 

Komisji stanowi załącznik Nr 37).  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Powiatu w Suwałkach na 2023 r. oraz możliwości sfinansowania deficytu. Dalej 
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przekazał, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu dzisiejszym zapoznał się               

z opinią Komisji Rewizyjnej oraz opinią RIO o projekcie budżetu powiatu na 

2023 roku i  nie wniósł poprawek  do projektu budżetu. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionego 

projektu budżetu powiatu na 2023 rok.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu suwalskiego na 2023 rok za pomocą urządzenia                

do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

  

Uchwała Nr XXV/181/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia 

2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu suwalskiego na 2023 rok została 

podjęta jednogłośnie (załącznik Nr 38). Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik Nr 39 do protokołu.  

 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Radni, Szanowni Państwo, bardzo serdecznie dziękuję w imieniu 

Zarządu za podjęcie tej uchwały. Jest to budżet na wstępie, mam nadzieję, że ten 

budżet będziemy nowelizowali i w trakcie roku będzie on zwiększany. Taka 

mam nadzieję. Mamy złożone wnioski w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Te wnioski będą pewnie rozpatrzone pozytywnie, także to na 

pewno będziemy przyjmowali i zwiększali i inwestowali przede wszystkim w 

drogi, chociaż nie tylko. Także dziękuję raz jeszcze wszystkim Radnym za 

jednomyślność. Dziękuję bardzo”.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 14 i przystąpił do realizacji punktu               

15 porządku obrad sesji. 

 

Ad. 15.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2023 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 15 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że wraz z projektem budżetu powiatu   

na 2023 rok otrzymali Państwo Radni również projekt uchwały Rady Powiatu  

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2023 – 2027. Dodał, że projekt uchwały opiniowany był 
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przez Komisję Finansowo – Gospodarczą, Komisję Polityki Społecznej oraz 

Komisję Rewizyjną w dniu 30 listopada br. 

W dniu 25 listopada 2022 r. wpłynęła opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu  Suwalskiego na lata 2023 – 2027 (kserokopia 

uchwały nr RIO.II-00311-6/2022 z dn. 25.11.2022 r.- stanowi załącznik Nr 40), 

którą Państwo Radni otrzymali na posiedzeniach Komisji. 

 Przewodniczący Rady odczytał sentencję stanowiska Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Następnie poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 41). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała 

Komisji stanowi załącznik Nr 42). 

 Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

o przedstawienie opinii Komisji w przedmiotowej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Irena Gryszkiewicz poinformowała, 

iż Komisja na posiedzeniu w dniu 30 listopada br. pozytywnie zaopiniowała 

przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu (uchwała Komisji stanowi 

załącznik Nr 43). 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Suwalskiego na lata 2023 – 2027. 

 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

 
Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 

2023 – 2027 za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 15 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 
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Uchwała Nr XXV182/22 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 2 grudnia  

2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2023 – 2027 została podjęta jednogłośnie (załącznik                 

Nr 44). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 45 do 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zamknął punkt 15 i przystąpił do realizacji punktu               

16 porządku obrad sesji. 

 

Ad.16.  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady otworzył punkt 16 porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że wraz z materiałami otrzymali 

Państwo Radni: 

 

- zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXIV/168/22 Rady Powiatu                            

w Suwałkach z dnia 27 października 2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.                      

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 r.”(kserokopia 

pisma znak: NK-II.4131.160.2022 z dn. 03.11.2022 r. – załącznik Nr 46), 

 

- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Podlaskiego z dnia 16 listopada 2022 r.                   

w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr XXIV/168/22 Rady Powiatu                      

w Suwałkach z dnia 27 października 2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Suwalskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego  i o wolontariacie na 2023 r.”  (kserokopia 

pisma znak: NK-II.4131.160.2022  z dn. 16.11.2022 r. – załącznik Nr 47),  

  

- oraz informację o udzielonej dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Trójcy 

Przenajświętszej w Nowej Pawłówce z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

zadania pn. Nowa Pawłówka, kościół pw. Trójcy Przenajświętszej, ołtarz 

główny (2 poł. XIX w.): prace konserwatorskie i restauratorskie (pismo znak: 

DOZ-WD.6530.889.2022.AB  z dn. 04.11.2022 r. – załącznik Nr 48). 

 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wniosków i oświadczeń 

Radnych.  
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Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo, kolejny rok minął, czwarty pełniej prawie już zaraz, także 

bardzo serdecznie dziękuję wszystkim Państwu, Paniom Radnym, Panom 

Radnym, za tą współpracę dotychczasową. Cztery lata minęły bardzo szybko. 

Dziękuję bardzo za wszystko. Chciałbym przeprosić jeśli kogoś uraziłem, 

zawiodłem czyjeś zaufanie, to przepraszam. Życie teraz nie jest łatwe. Mamy 

wojnę, inflację, pandemię mieliśmy. To wszystko odkłada się, niestety ale 

odkłada się i na nas również, że stajemy się coraz bardziej tacy nerwowi, 

impulsywni i tak dalej, także przepraszam i Państwa Radnych i pracowników, i 

naczelników i dyrektorów czasami za opryskliwość, ale czasami nie da się 

inaczej powiem tak. Bardzo raz jeszcze serdecznie dziękuję. Dziękuję 

wszystkim naczelnikom, dziękuję Pani Skarbnik, Pani Księgowej za 

opracowanie budżetu bo zapomniałem, umknęło. Budżet został uchwalony 

jednogłośnie, także za to serdecznie dziękuję, wszystkim dyrektorom naszych 

jednostek organizacyjnych, mam nadzieję, że ten rok przeżyjemy w spokoju, 

bez skarg. Nie było skarg na jednostki organizacyjne, na naczelników, ale to w 

każdej chwili może być. Także trzymajmy się tego, żeby tak właśnie było jak 

jest, żeby po prostu było w miarę dobrze. Dziękuję raz jeszcze wszystkim za 

wszystko. Mamy pierwszy tydzień adwentu i lada dzień będą Święta Bożego 

Narodzenia, chciałbym złożyć wszystkim serdeczne życzenia, przede wszystkim 

zdrowia, spokoju i pokoju zwłaszcza, bo wiemy co się dzieje. Dwóch naszych 

rodaków zginęło niedawno. Także nie jesteśmy pewni, ani dnia, ani godziny i 

żyjemy w takim miejscu, że po prostu wszystko nas może spotkać. Wszystkiego 

dobrego, zdrowia, szczęścia i przede wszystkim szczęścia, bo jeśli tego 

szczęścia nam zabraknie, to też będzie źle. Wszystkim za wszystko dziękuję, 

organizacjom, które z nami współpracują. Komendantom, wszystkim za 

wszystko serdecznie dziękuję. Rok nie był łatwy z różnych względów. 

Dwudziestego czwartego wtedy w dniu wybuchu wojny mieliśmy sesję, wiemy 

jakie nasze były nastroje i są te nastroje ponieważ no w dalszym ciągu to jest, po 

prostu kipi to wszystko, szereg niepewności, te przetargi i tak dalej, ale dzięki 

Bogu to wszystko udało się jakoś spiąć. Osiem inwestycji zostało 

zrealizowanych, ósma jest w trakcie, także nie jest źle, oby tak dalej. 

Wszystkiego dobrego. Szczęść Boże”.    

Przewodniczący Rady zapytał, czy są inne wnioski i oświadczenia 

radnych. 

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „Panie Przewodniczący, czy 

jeszcze w takiej formie roboczej można zadać pytanie i wniosek?” 

Przewodniczący Rady przekazał: „myślę, że jak najbardziej, prosimy”.  

Radny Szczepan Ołdakowski przekazał: „więc taki problem, jest w tej 

chwili bardzo dużo dokumentacji. Powiat wykonuje dokumentację i na 

przebudowę dróg i na inne inwestycje. Ja mam pytanie, czy Zarząd Powiatu nie 

widzi takiej potrzeby, żeby na przykład przed zatwierdzeniem takiego projektu i 

opłaceniem najpierw był przedłożony – załóżmy Zarządowi, czy nawet Komisji 
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Finansów, tak żeby wiedzieć, jakie są tam przyjęte rozwiązania, żeby później 

nie było takich sytuacji, ze ktoś będzie zaskoczony, że to jest coś nie tak, czy 

tam nie pasuje komuś? Jak już nie całej Komisji to przynajmniej żeby w takim 

spotkaniu wziął udział Radny z tej Gminy, gdzie ta droga na przykład będzie 

realizowana. Dziękuję” 

Przewodniczący Rady przekazał: „to pytanie skierowane do Zarządu, 

myślę, że Pan Starosta coś tu odpowie. Tak? Proszę bardzo”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Panie Starosto, ta sprawa jest 

znana. W poprzedniej kadencji również ten temat był poruszany, przerabialiśmy. 

Nawet najgłębsze konsultacje nie załatwią sprawy. Przykład teraz Lipniak, 

Nowa Wieś, gdzie były przeprowadzane konsultacje, gdzie były wydawane 

opinie i tak dalej. A jednak w trakcie realizacji pojawiają się inne, jakieś nowe 

problemy. Ale jak najbardziej, nie ma problemu, także jeśli będzie 

dokumentacja już przygotowana, możemy to skonsultować i pokazać po prostu, 

jakie to rozwiązania techniczne są, będą zastosowane. Ponieważ w trakcie tych 

inwestycji, realizacji inwestycji różne, różne sprawy. Najlepiej to wie o tym Pan 

Dyrektor Marek Dziemian, kiedy to wtedy zaczyna się ruch, bo tam za wysoko, 

tu za nisko, tu za płytko, to za kręte, ale to wszystko w trakcie można rozwiązać, 

można wyeliminować i tak to czynimy. W trakcie realizacji wychodzi, bo co 

innego wygląda na mapie, co innego no i oczywiście, także to jak najbardziej 

nie ma żadnych przeszkód  

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „no nie ma sprawy, tak robimy, 

czasami no nie da się, ale z reguły tak. Mieliśmy w tym roku takie sprawy 

między innymi Gmina Bakałarzewo, i skargi były i to do kogo, już nie będę 

mówił, aż śmiech bierze, ale sprawa została ogarnięta i wszystko gra. Dziękuję 

bardzo”.  

Radny Stanisław Szwengier przekazał: „Panie Przewodniczący, ja mam 

taką jedną prośbę, żeby zaprosić na następną sesję Pana Prezesa PGE, bo nie 

wiem, czy gości teraz zaprasza Przewodniczący, czy nie? Z Piaskowej,                         

z Rejonu. Bo są pytania z terenu powiatu, mam kilka pytań, szczególnie od 

rolników”. 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „to znaczy nie ma problemu, 

tylko czy on będzie w stanie odpowiedzieć, on tylko jest tutaj pracownikiem. No 

ale nie ma problemu żadnego”.  

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „ja mam propozycję, żeby 

przed zaproszeniem Pan Radny sprecyzował pytania, żeby Dyrektor mógł się 

wtedy ustosunkować, wiecie o co chodzi, bo jak tak przyjdzie z zaskoczenia to 

może być różnie, a jak chcesz mieć efekt to tak trzeba by było zrobić”.  
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Przewodniczący Rady przekazał: „Szanowni Państwo Radni, ja bym 

prosił do mikrofonu, żeby tam było słychać nas na wizji. Są jeszcze jakieś 

oświadczenia, pytania?” 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „jeszcze może tytułem 

wyjaśnienia. Zbieramy się w takim gronie dość skromnym, my i naczelnicy, 

dyrektorzy naszych jednostek, nie prosimy póki co komendantów, służb i tak 

dalej, prezesów ponieważ mamy jeszcze stan pandemii, epidemii. Niektórzy 

Radni obradują jeszcze w formie zdalnej. My od dawna i nigdy nie 

obradowaliśmy w formie zdalnej, ale jak będzie ten stan zniesiony, będziemy 

zapraszali wszystkich i będziemy kierowali pytania. Gdyby jakieś pytania były 

do poszczególnych służb, komendantów, to te pytania natychmiast przekażemy. 

Dziękuję bardzo”.  

Przewodniczący Rady przekazał: „Szanowni Państwo Radni, już Pan 

Starosta złożył życzenia, myślę, że już do świąt chyba raczej nie będziemy 

musieli się spotkać, także ja również chciałbym tutaj od siebie złożyć najlepsze, 

najcieplejsze życzenia bożonarodzeniowe, dużo spokoju, dużo takich spotkań 

rodzinnych, oczywiście bogatego Mikołaja wszystkim życzę i wszystkiego 

najlepszego na nadchodzący 2023 rok”.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jeśli nie ma innych wolnych 

wniosków, to zamyka punkt 16 i przystępuje do realizacji ostatniego punktu, 

jakim jest zamknięcie porządku obrad. 

 

 

Ad. 17.  

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady podziękował Wysokiej Radzie za uczestniczenie                                   

w obradach, gościom za przybycie  i zamknął obrady XXV sesji Rady Powiatu   

w Suwałkach o godz. 1340.            

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 
                                                                                     Przewodniczący Rady 

                                                                                           /-/ Marek Dziatkowski 
 
                                                                                       

Protokołowała:                                                                

M. Szczerbowska 


